

2001
-
2003

Denk global, handel lokal –

Mit uns auf vier Kontinenten

Die Konstruktionen von Silo-Fahrzeugen und die Fertigung des Auflockerungs- und Entleerungs-„System HERMANN“ werden seit 1984 unter der Leitung von Karl Hermanns fortgesetzt.



39 2001



40 2001



41 2002



42 2002



43 2003



44 2003



- 39 51 m³ Alumina-Transporter / Al Shirawi, Dubai
51 m³ alumina transporter / Al Shirawi, Dubai
- 40 23 m³, Triebwagenaufbau / Meher, Indien
23 m³, superstructure / Meher, India
- 41 Lagerhallen, Köln-Porz, Hansestraße
warehouse, Cologne-Porz, Hansestraße
- 42 42 m³, Auflieger / Meher, Indien
42 m³, semi-trailer / Meher, India
- 43 35 m³, Auflieger / Dynamic Technologies, Sri Lanka
35 m³, semi-trailer / Dynamic Technologies, Sri Lanka
- 44 43 m³, Auflieger / Al Shirawi, V.A.E.
43 m³, semi-trailer / Al Shirawi, U.A.E.
- 45 24 m³, Auflieger / Meher, Indien
24 m³, semi-trailer / Meher, India



45 2003

Die Fertigung der Fahrzeuge findet in der HERMANN'S IBERICA S.A., Madrid, und bei vielen Partnern und Freunden in der ganzen Welt statt. Seit dem Verkauf der Produktionsstätte in Madrid im Jahr 2001 arbeitet die Firma HERMANN'S ausschließlich mit Partnern in verschiedenen Ländern für die jeweiligen Märkte zusammen.

In den letzten Jahren wurden pro Jahr mehr als 300 Silo-Fahrzeuge mit dem Auflockerungs- und Entleerungs-„System HERMANN'S“ gebaut.

2001
- 2003

Think global, act locally –

Together with us on four continents

Since 1984 the design and construction of bulk carriers as well as the production of the aeration and conveyance device "System HERMANN'S" have been continued under the direction of Karl Hermanns. The bulk carriers are built for example in Madrid by HERMANN'S IBERICA S.A. and many other partners and friends all over the world. Since the sale of the manufacturing plant in Madrid in 2001 the company HERMANN'S has been cooperating exclusively with partners in various countries for their markets.

In the past few years more than 300 bulk carriers with the aeration and conveyance device "System HERMANN'S" have been produced per year.

46 2001



47 2001



46 35 m³ Auflieger / Meher, Indien
35 m³, semi-trailer / Meher, India

47 Bürogebäude, Köln-Porz, Hansestraße
Office building, Cologne-Porz, Hansestraße

48 38 m³ Alu-Behälter Auflieger,
Heracles Cement / Eviesk, Griechenland
38 m³ aluminum tank semi-trailer,
Heracles Cement / Eviesk, Greece

48 2002

